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BRMG-KPGiM-III.0012.6.2022 
 

Protokół Nr 37-1/2022 
z posiedzenia Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej Rady Miasta Gdańska, 
które odbyło się 25 stycznia 2022 roku (wtorek), rozpoczęte o godz. 10:00- zdalne 
w aplikacji Microsoft TEAMS. 
 

Posiedzeniu przewodniczył Radny Piotr Dzik – Przewodniczący Komisji Polityki 
Gospodarczej i Morskiej Rady Miasta Gdańska. 
 
Powitał zebranych i sprawdził obecność członków Komisji: 
 

Lp. Nazwisko i imię Stanowisko Początek 
obrad   

1.  Dzik Piotr Przewodniczący Obecny 
2.  Strzelczyk Elżbieta Wiceprzewodnicząca Obecna 
3.  Koralewski Kazimierz Członek Komisji Obecny 
4.  Owczarczak Agnieszka Członek Komisji Obecna 
5.  Hajduk Michał Członek Komisji Obecny 
6.  Rabenda Karol Członek Komisji Nieobecny 
7.  Śpiewak-Dowbór Cezary Członek Komisji Obecny 

 
Na stan siedmiu (7) członków Komisji, w posiedzeniu uczestniczyło sześciu (6), czyli 
było quorum do podejmowania prawomocnych opinii, wniosków i innych 
stanowisk. Nieobecny Radny Karol Rabenda. Lista obecności Komisji stanowi 
załącznik nr 1. Lista obecności gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  
 

Po stwierdzeniu quorum, otworzył 37 posiedzenie, i poinformował, że porządek 
obrad został dostarczony radnym w terminie regulaminowym. Porządek stanowi 
załącznik nr 3 do protokołu.  
 
Po sporządzeniu porządku zostały jeszcze skierowane do rozpatrzenia i 
zaopiniowania 3 projekty uchwał i 3 wnioski Prezydenta Miasta Gdańska, ale jak 
zwykle uważam, że na naszej Komisji idzie nam to bardzo sprawnie i tak będzie 
zawsze. Dodatkowe projekty uchwał i wnioski. Raz jeszcze zwracam się z prośbą, 
żeby przychodzimy w terminie, wielokrotnie o to prosiłem. 
Jeszcze raz serdecznie pozdrawiam i proponuję wprowadzić po obrady:  
 

1. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały RMG zmieniającej uchwałę w 
sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska – druk nr 
1170.  
 

Gdy projekt uchwały zostanie wprowadzony pod obrady Komisji będzie rozpatrywany w 
punkcie 4.1. porządku obrad. 
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Głosowanie: 
Lp. Nazwisko i imię Za Przeciw Wstrzymujący się 

1.  Dzik Piotr Za X X 
2.  Strzelczyk Elżbieta Za X X 
3.  Hajduk Michał Za X X 
4.  Koralewski Kazimierz Za X X 
5.  Owczarczak Agnieszka Za X X 
6.  Rabenda Karol X X X 
7.  Śpiewak-Dowbór Cezary Za X X 

 
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały RMG zmieniającej uchwałę w 

sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie miasta Gdańska 
– druk nr 1172.  

 

Gdy projekt uchwały zostanie wprowadzony pod obrady Komisji będzie rozpatrywany w 
punkcie 4.2. porządku obrad. 

 

Głosowanie: 
Lp. Nazwisko i imię Za Przeciw Wstrzymujący się 

1.  Dzik Piotr Za X X 
2.  Strzelczyk Elżbieta Za X X 
3.  Hajduk Michał  Za X X 
4.  Koralewski Kazimierz Za X X 
5.  Owczarczak Agnieszka Za X X 
6.  Rabenda Karol X X X 
7.  Śpiewak-Dowbór Cezary Za X X 

 
3. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały RMG zmieniającej uchwałę w sprawie 

szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 
komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w 
zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi – druk nr 1173. 
 

Gdy projekt uchwały zostanie wprowadzony pod obrady Komisji będzie rozpatrywany w 
punkcie 4.3. porządku obrad. 
 

Głosowanie: 
Lp. Nazwisko i imię Za Przeciw Wstrzymujący się 

1.  Dzik Piotr Za X X 
2.  Strzelczyk Elżbieta Za X X 
3.  Hajduk Michał  Za X X 
4.  Koralewski Kazimierz Za X X 
5.  Owczarczak Agnieszka Za X X 
6.  Rabenda Karol X X X 
7.  Śpiewak-Dowbór Cezary Za X X 

 
4. Rozpatrzenie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie uregulowania 

stanu prawnego lokalu mieszkalnego zlokalizowanego przy ul. Śniadeckich w 
Gdańsku.  
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Gdy wniosek zostanie wprowadzony pod obrady Komisji będzie rozpatrywany w punkcie 
7.1. porządku obrad. 
 
Głosowanie: 

Lp. Nazwisko i imię Za Przeciw Wstrzymujący się 
1.  Dzik Piotr Za X X 
2.  Strzelczyk Elżbieta Za X X 
3.  Hajduk Michał  Za X X 
4.  Koralewski Kazimierz Za X X 
5.  Owczarczak Agnieszka Za X X 
6.  Rabenda Karol X X X 
7.  Śpiewak-Dowbór Cezary Za X X 

 
5. Rozpatrzenie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie uregulowania 

stanu prawnego lokalu mieszkalnego zlokalizowanego przy ul. Łęczyckiej w 
Gdańsku.  

 

Gdy wniosek zostanie wprowadzony pod obrady Komisji będzie rozpatrywany w punkcie 
7.2. porządku obrad. 
 
Głosowanie: 

Lp. Nazwisko i imię Za Przeciw Wstrzymujący się 
1.  Dzik Piotr Za X X 
2.  Strzelczyk Elżbieta Za X X 
3.  Hajduk Michał  Za X X 
4.  Koralewski Kazimierz Za X X 
5.  Owczarczak Agnieszka Za X X 
6.  Rabenda Karol X X X 
7.  Śpiewak-Dowbór Cezary Za X X 

 
6. Rozpatrzenie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie uregulowania 

stanu prawnego lokalu mieszkalnego zlokalizowanego przy ul. Wolności w 
Gdańsku.  

 
Gdy wniosek zostanie wprowadzony pod obrady Komisji będzie rozpatrywany w punkcie 
7.3. porządku obrad. 
 
Głosowanie: 

Lp. Nazwisko i imię Za Przeciw Wstrzymujący się 
1.  Dzik Piotr Za X X 
2.  Strzelczyk Elżbieta Za X X 
3.  Hajduk Michał  Za X X 
4.  Koralewski Kazimierz Za X X 
5.  Owczarczak Agnieszka Za X X 
6.  Rabenda Karol X X X 
7.  Śpiewak-Dowbór Cezary Za X X 
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Nie było więcej spraw i uwag ze strony członków Komisji, więc poddał pod 
głosowanie przyjęcie następującego   porządku obrad: 
 

1. Rozpatrzenie projektu uchwały RMG w sprawie wyrażenia woli objęcia udziałów 
w podwyższonym kapitale zakładowym jednoosobowej spółki Gminy Miasta 
Gdańska działającej pod nazwą Gdańska Agencja Rozwoju Gospodarczego 
Spółka z o.o.  – druk Nr 1165. 

Przedstawia: Pani Iwona Bierut - Dyrektor Wydziału Polityki Gospodarczej 
 

2. Rozpatrzenie projektu uchwały RMG w sprawie wyrażenia woli objęcia udziałów 
w podwyższonym kapitale zakładowym jednoosobowej spółki Gminy Miasta 
Gdańska działającej pod firmą Towarzystwo Budownictwa Społecznego 
„Motława” Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Gdańsku – 
druk Nr 1167. 

Przedstawia: Pani Iwona Bierut - Dyrektor Wydziału Polityki Gospodarczej 
 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały RMG w sprawie zatwierdzenia wniosku 
Prezydenta Miasta Gdańska o udzielenie Gminie Miasta Gdańska wsparcia ze 
środków Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie 
objęcia udziałów w Towarzystwie Budownictwa Społecznego „Motława” spółka 
z ograniczoną odpowiedzialnością – Druk Nr 1166. 

Przedstawia: Pani Iwona Bierut - Dyrektor Wydziału Polityki Gospodarczej 
 

4. Rozpatrzenie i opiniowanie projektu uchwały RMG w sprawie współdziałania z 
Gminą Pruszcz Gdański w realizacji zadania pn. "Przebudowa mostu nad rzeką 
Radunią w ciągu ul. Przybrzeżnej w Gdańsku i mostu nad rzeką Czarna Łacha w 
Krępcu" - Druk 1169. 

Przedstawia: Pan Marcin Dawidowski - Dyrektor Wydziału Projektów Inwestycyjnych 
 

4.1. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały RMG zmieniającej uchwałę w 
sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska – Druk nr 
1170.  

Przedstawia: Pani Izabela Kuś – Skarbnik Miasta Gdańska 
 
4.2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały RMG zmieniającej uchwałę w 

sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie miasta 
Gdańska – Druk nr 1172.  

Przedstawia: Pani Olga Goitowska – Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej 
 
4.3. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały RMG zmieniającej uchwałę w 

sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 
odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 
zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela 
nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi – Druk nr 
1173. 

Przedstawia: Pani Olga Goitowska – Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej 
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5. Rozpatrzenie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie uregulowania 
stanu prawnego lokalu mieszkalnego zlokalizowanego przy ul. Niecałej w 
Gdańsku. Pismo: WGK-II.7142.191.2021.GM. 3319689 z 09.12.2021 r.  

Przedstawia: Pan Piotr Kryszewski – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 
 

6. Rozpatrzenie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie uregulowania 
stanu prawnego lokalu mieszkalnego zlokalizowanego przy ul. Chrobrego w 
Gdańsku. Pismo: WGK-II.7123.103.2021.IK. 3319705 z 09.12.2021 r.  

Przedstawia: Pan Piotr Kryszewski – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 
 

7. Rozpatrzenie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie uregulowania 
stanu prawnego lokalu mieszkalnego zlokalizowanego przy ul. Łąkowej w 
Gdańsku. Pismo: WGK-II.7124.39.2021.GM. 3319716 z 15.12.2021 r.  

Przedstawia: Pan Piotr Kryszewski – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 
 

7.1. Rozpatrzenie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie uregulowania 
stanu prawnego lokalu mieszkalnego zlokalizowanego przy ul. Śniadeckich 
11 w Gdańsku. Pismo: WGK-II.7142.44.2021.JK. 3346035 z 31.12.2021 r.  

Przedstawia: Pan Piotr Kryszewski – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 
 

7.2. Rozpatrzenie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie uregulowania 
stanu prawnego lokalu mieszkalnego zlokalizowanego przy ul. Łęczyckiej 21B 
w Gdańsku. Pismo: WGK-II.7124.76.2020.IK. 3349085 z 18.01.2022 r.  

Przedstawia: Pan Piotr Kryszewski – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 
 

7.3. Rozpatrzenie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie uregulowania 
stanu prawnego lokalu mieszkalnego zlokalizowanego przy ul. Wolności 12 w 
Gdańsku. Pismo: WGK-II.7123.106.2021.IK. 3353181 z 19.01.2022 r.  

Przedstawia: Pan Piotr Kryszewski – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 
 

8. Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji za 2021 rok. 
Przedstawia: Piotr Dzik - Przewodniczący Komisji 

 

9. Przyjęcie planu pracy Komisji na 2022 rok. 
Przedstawia: Piotr Dzik - Przewodniczący Komisji 

 
10.   Sprawy bieżące, wolne wnioski, korespondencja. 
 
Głosowanie przyjęcia porządku obrad: 

Lp. Nazwisko i imię Za Przeciw Wstrzymujący się 
1.  Dzik Piotr Za X X 
2.  Strzelczyk Elżbieta Za X X 
3.  Hajduk Michał  Za X X 
4.  Koralewski Kazimierz Za X X 
5.  Owczarczak Agnieszka Za X X 
6.  Rabenda Karol X X X 
7.  Śpiewak-Dowbór Cezary Za X X 

 
Porządek został przyjęty 6 głosami za – jednogłośnie. 
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PUNKT – 1. 
Rozpatrzenie projektu uchwały RMG w sprawie wyrażenia woli objęcia udziałów w 
podwyższonym kapitale zakładowym jednoosobowej spółki Gminy Miasta Gdańska 
działającej pod nazwą Gdańska Agencja Rozwoju Gospodarczego Spółka z o.o.  – 
druk Nr 1165. 
Przedstawia: Pani Iwona Bierut - Dyrektor Wydziału Polityki Gospodarczej 

 

Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 27 
stycznia 2022 r. – sprawa BRMG.0006.10.2022 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Kto będzie referował ten projekt? Pani Jarowicz, proszę bardzo. 
 
Pani Ewa Jarowicz - Przedstawiciel Wydziału Polityki Gospodarczej 
Referując przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w druku nr 1165 powiedziała 
m.in., że projekt uchwały dotyczy dokapitalizowani spółki GARG wkładem 
niepieniężnym w postaci prawa własności dwóch niezabudowanych działek 
gruntu, położonych w rejonie ul. Azymutalnej w Gdańsku Klukowo o łącznej 
wartości 6.741.981 złotych. Przekazanie przedmiotowych terenów umożliwi spółce 
pozyskanie inwestorów, którzy zrealizują na tym terenie inwestycje tworząc 
jednocześnie nowe miejsca pracy i wpisując się w rozwój gospodarczy naszego 
regionu. Dziękuję bardzo. 
    

Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję. Czy ten teren jest w strefie ekonomicznej? 
 
Pani Ewa Jarowicz - Przedstawiciel Wydziału Polityki Gospodarczej 
Nie. Jeszcze zapytam Pana Prezesa GARG, który jest obecny na posiedzeniu, ale 
chyba nie jest objęty strefą ekonomiczną. 
 
Pan Marek Ossowski – Gdańska Agencja Rozwoju Gospodarczego - Prezes 
Witam Państwa. Pozwolę sobie tutaj uzupełnić i przedstawić jeszcze taki mały 
materiał, tak jak wczoraj na Komisji. Drodzy Państwo. Ten teren, który zaznaczony 
jest w tej części, mam nadzieję, że widać kolorem czerwonym. Lotnisko i ul. 
Słowackiego na dole, (pokazał na mapie) ul. Spadochroniarzy, ul. Azymutalna.  
Czy teren jest objęty strefą? Oczywiście dzisiaj zgodnie z przepisami strefą jest 
objęta cała Polska Rzeczpospolita i teren może być objęty strefą, oczywiście jeżeli 
taki wniosek inwestor złoży i spełni określone warunki. Tytułem uzupełnienia do 
wniosku GARG oczywiście do tej pory utrzymywał aporty i otrzymuje na tzw. 
dzierżawy, sprzedaż bądź komercjalizację. W ramach swojej działalności poszukuje 
inwestorów, którzy wpisują się w tzw. inteligentne specjalizacje Pomorza. Do tej 
pory były to tereny w Kokoszkach, gdzie była to logistyka, tereny w porcie, gdzie 
również były to usługi portowo – logistyczne. Na Płoniach, gdzie to było tzw. ISP III 
i technologie związane ze zużyciem energii i technologiami efektywnymi. 
Natomiast ten teren chcielibyśmy przeznaczyć pod inwestycje, która mieści się w 
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tzw. ISP IV, czyli technologie medyczne w zakresie chorób cywilizacyjnych i okresu 
starzenia się.  
Prowadzimy od dłuższego czasu rozmowy z inwestorami, którzy chcieliby w tym 
obszarze, trudnym do zagospodarowania, bo tam jest tylko 20% możliwej 
zabudowy, reszta to są tereny zielone i takie zostaną zachowane. Tutaj, jeśli chodzi 
o zagospodarowanie na wykorzystanie właśnie na centrum leczenia i rehabilitacji 
schorzeń kręgosłupa, poradni leczenia bólu … 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Przepraszam. Panie Prezesie niech Pan nam powie krótko i na temat. Pytałem się 
tylko, czy ten teren jest w strefie ekonomicznej. Proszę powiedzieć co tam 
powstanie ogólnie, czy to jakiś kompleks leczniczo- uzdrowiskowy, co to będzie? 
 
Pan Marek Ossowski – Gdańska Agencja Rozwoju Gospodarczego - Prezes 
Kompleks leczniczy. Tak rozmawiamy m.in. z jednym z poważnych inwestorów. 
Miałaby być to inwestycja prawie za 100 milionów złotych, 40 nowych miejsc pracy 
a podatek od nieruchomości do miasta rocznie szacujemy na 200 tysięcy złotych. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję. Proszę Pani Radna Strzelczyk. 
 

Wiceprzewodnicząca Elżbieta Strzelczyk  
Dokładnie o to samo chciałam zapytać co Pan Panie Przewodniczący. Bardzo 
dziękuję, już mam odpowiedź. 
 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Nie ma więcej głosów w dyskusji, przechodzimy do głosowania. 
 

Ustalenia: Opinia Komisji 
 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały 
RMG w sprawie wyrażenia woli objęcia udziałów w podwyższonym kapitale 
zakładowym jednoosobowej spółki Gminy Miasta Gdańska działającej pod nazwą 
Gdańska Agencja Rozwoju Gospodarczego Spółka z o.o.  – druk Nr 1165. 
 

 
Głosowanie: 

Lp. Nazwisko i imię Za Przeciw Wstrzymujący się 
1. Dzik Piotr Za X X 
2. Strzelczyk Elżbieta Za X X 
3. Koralewski Kazimierz Za X X 
4. Owczarczak Agnieszka Za X X 
5. Hajduk Michał Za X X 
6. Rabenda Karol X X X 
7. Śpiewak-Dowbór Cezary Za X X 
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Po wysłuchaniu informacji i wyjaśnień przedstawionych przez Panią Ewę 
Jarowicz – Przedstawiciela Wydziału Polityki Gospodarczej oraz 
przeprowadzonej dyskusji z udziałem Pana Marka Ossowskiego - Prezesa GARG, 
Komisja 6 głosami za – jednogłośnie - przyjęła i pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały – zawarty w druku nr 1165 - bez poprawek i 
wnosi pod obrady Rady do uchwalenia. Opinia Nr 37-1/423/1/2022 
 

PUNKT – 2. 
Rozpatrzenie projektu uchwały RMG w sprawie wyrażenia woli objęcia udziałów w 
podwyższonym kapitale zakładowym jednoosobowej spółki Gminy Miasta Gdańska 
działającej pod firmą Towarzystwo Budownictwa Społecznego „Motława” Spółka z 
ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Gdańsku – druk Nr 1167. 
Przedstawia: Pani Iwona Bierut - Dyrektor Wydziału Polityki Gospodarczej 
 
Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
27 stycznia 2022 r. – sprawa BRMG.0006.12.2022 
 
Pani Ewa Jarowicz - Przedstawiciel Wydziału Polityki Gospodarczej 
Referując przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w druku nr 1167 powiedziała 
m.in., że projekt uchwały dotyczy dokapitalizowania spółki TBS „Motława” kwotą 
7.215.000 złotych, która to kwota zostanie przeznaczona na realizację budynku 
wielorodzinnego z 30 lokalami mieszkalnymi przy ul. Piotrkowskiej. Przewidywana 
wysokość nakładów inwestycyjnych tj. 8.568.433 złote. Inwestycja ta zostanie 
sfinansowana ze środków gminy przy wsparciu z Funduszu Dopłat w wysokości 
68%, tj. 5.839.973 złotych. Faktyczny koszt inwestycji będzie już jak powiedziałam 
8 milionów i będzie częściowo skredytowany z Banku Gospodarstwa Krajowego w 
wysokości 1.355.433 złotych. Dziękuję.  
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Byłem ostatnio na przekazaniu mieszkań na ul. Piotrkowskiej. 
Trzymam kciuki, piękne mieszkania dla rodzin i m.in. dla osób niepełnosprawnych. 
 
Czy są głosy w dyskusji? Nie ma, przechodzimy do głosowania. 
 

Ustalenia: Opinia Komisji 
 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały 
RMG w sprawie wyrażenia woli objęcia udziałów w podwyższonym kapitale zakładowym 
jednoosobowej spółki Gminy Miasta Gdańska działającej pod firmą Towarzystwo 
Budownictwa Społecznego „Motława” Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą 
w Gdańsku – druk Nr 1167. 
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Głosowanie: 
Lp. Nazwisko i imię Za Przeciw Wstrzymujący się 

1. Dzik Piotr Za X X 
2. Strzelczyk Elżbieta Za X X 
3. Koralewski Kazimierz Za X X 
4. Owczarczak Agnieszka Za X X 
5. Hajduk Michał Za X X 
6. Rabenda Karol X X X 
7. Śpiewak-Dowbór Cezary Za X X 

 
Po wysłuchaniu informacji i wyjaśnień przedstawionych przez Panią Ewę 
Jarowicz – Przedstawiciela Wydziału Polityki Gospodarczej Urzędu 
Miejskiego, Komisja 6 głosami za – jednogłośnie - przyjęła i pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały – zawarty w druku nr 1167 
- bez poprawek. Opinia Nr 37-1/424/2/2022 

 
PUNKT – 3. 

Rozpatrzenie projektu uchwały RMG w sprawie zatwierdzenia wniosku Prezydenta 
Miasta Gdańska o udzielenie Gminie Miasta Gdańska wsparcia ze środków 
Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów 
w Towarzystwie Budownictwa Społecznego „Motława” spółka z ograniczoną 
odpowiedzialnością – Druk Nr 1166. 
Przedstawia: Pani Iwona Bierut - Dyrektor Wydziału Polityki Gospodarczej 
 

Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
27 stycznia 2022 r. – sprawa BRMG.0006.11.2022 
 

Pani Ewa Jarowicz - Przedstawiciel Wydziału Polityki Gospodarczej 
Referując przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w druku nr 1166 powiedziała 
m.in., że projekt uchwały dotyczy zatwierdzenia wniosku Prezydenta Miasta 
przedmiotem, którego jest udzielenie wsparcia ze środków Rządowego Funduszu 
Rozwoju Mieszkalnictwa w wysokości 10%, które to środki zostaną przekazane TBS 
„Motława” na realizację inwestycji dotyczącej budynku wielorodzinnego z 18 
lokalami mieszkalnymi przy ul. Niecałej. Wartość inwestycji to 6.561.058 złotych, a 
kwota wsparcia 656 tysięcy złotych. Dziękuję. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję. Czy są głosy w dyskusji? Proszę Pani Radna Strzelczyk 
 

Wiceprzewodnicząca Elżbieta Strzelczyk 
Już wczoraj rozmawiałam o tym na Komisji, ale tylko bym chciała, żeby to 
doprecyzować. Czy to jest początek, o który występujemy, jeśli chodzi o 
dofinansowanie? 
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Pani Ewa Jarowicz - Przedstawiciel Wydziału Polityki Gospodarczej 
Tak. Składamy wniosek i będziemy czekali na opinię, bo może być zakwalifikowany 
bądź nie i jeżeli będzie pozytywny, to wtedy dostaniemy wsparcie w wysokości 
10%. Natomiast, jeżeli nie no to w tym układzie Gmina Miasta Gdańska tą kwotę 
oczywiście przekaże spółce na realizację tej inwestycji. Po prostu jest to, jak gdyby 
narzędzie dodatkowe finansowania inwestycji, z którego chcielibyśmy skorzystać. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję. Nie ma już głosów w dyskusji, przechodzimy do głosowania. 
 

Ustalenia: Opinia Komisji 
 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały RMG w 
sprawie zatwierdzenia wniosku Prezydenta Miasta Gdańska o udzielenie Gminie Miasta 
Gdańska wsparcia ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na 
sfinansowanie objęcia udziałów w Towarzystwie Budownictwa Społecznego „Motława” 
spółka z ograniczoną odpowiedzialnością – Druk Nr 1166. 
 
Głosowanie: 

Lp. Nazwisko i imię Za Przeciw Wstrzymujący się 
1. Dzik Piotr Za X X 
2. Strzelczyk Elżbieta Za X X 
3. Koralewski Kazimierz Za X X 
4. Owczarczak Agnieszka Za X X 
5. Hajduk Michał Za X X 
6. Rabenda Karol X X X 
7. Śpiewak-Dowbór Cezary Za X X 

 
Po wysłuchaniu informacji i wyjaśnień przedstawionych przez Panią Ewę 
Jarowicz – Przedstawiciela Wydziału Polityki Gospodarczej Urzędu Miejskiego, 
Komisja 6 głosami za – jednogłośnie - przyjęła i pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały – zawarty w druku nr 1166 - bez poprawek. 
Opinia Nr 37-1/425/3/2022 

 
PUNKT – 4. 

Rozpatrzenie i opiniowanie projektu uchwały RMG w sprawie współdziałania z 
Gminą Pruszcz Gdański w realizacji zadania pn. "Przebudowa mostu nad rzeką 
Radunią w ciągu ul. Przybrzeżnej w Gdańsku i mostu nad rzeką Czarna Łacha w 
Krępcu" - Druk 1169. 
Przedstawia: Pan Marcin Dawidowski - Dyrektor Wydziału Projektów Inwestycyjnych 
 
Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
27 stycznia 2022 r. – sprawa BRMG.0006.14.2022 
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Pan Marcin Dawidowski - Dyrektor Wydziału Projektów Inwestycyjnych 
Referując przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w Druku Nr 1169 powiedział 
m.in., że jest takie miejsce w mieście Gdańsku na styku z Gminą Pruszcz Gdański, 
dokładnie pod mostem wantowym na Obwodnicy Południowej, gdzie rzeki 
Radunia i zaraz koło niej Czarna Łacha wpływają do Motławy. I tam są obecnie 
istniejące mosty w kiepskim stanie. One są na granicy między gminami i tutaj, 
dlatego takie współdziałanie gmin tj. Miasta Gdańska i Gminy Wiejskiej Pruszcz 
Gdański. Gdański Zarząd Dróg i Zieleni przygotował koncepcję, a teraz chcemy 
zawrzeć porozumienie z Pruszczem gdańskim, żebyśmy wspólnie sfinansowali 
dokumentację, bo będzie to jeden wspólny obiekt mostowy. Proporcja jest taka, 
że 25% kosztu tej dokumentacji będzie pokrywała Gmina Wiejska Pruszcz Gdański 
a resztę Miasto Gdańsk. Na realizację będziemy oczywiście podpisywali osobne 
porozumienia i współpracę, dzisiaj najpierw trzeba ten obiekt podwójny 
zaprojektować, dlatego prosimy bardzo o pozytywną opinie, żebyśmy mogli dalej 
procedować współpracę międzygminną. Dziękuję bardzo.  
 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Nie ma głosów w dyskusji, przechodzimy do głosowania. 
 

Ustalenia: Opinia Komisji 
 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały RMG w 
sprawie współdziałania z Gminą Pruszcz Gdański w realizacji zadania pn. "Przebudowa 
mostu nad rzeką Radunią w ciągu ul. Przybrzeżnej w Gdańsku i mostu nad rzeką Czarna 
Łacha w Krępcu" - Druk 1169. 
 

Głosowanie: 
Lp. Nazwisko i imię Za Przeciw Wstrzymujący się 

1. Dzik Piotr Za X X 
2. Strzelczyk Elżbieta Za X X 
3. Koralewski Kazimierz Za X X 
4. Owczarczak Agnieszka Za X X 
5. Hajduk Michał Za X X 
6. Rabenda Karol X X X 
7. Śpiewak-Dowbór Cezary Za X X 

Po wysłuchaniu informacji i wyjaśnień przedstawionych przez Pana Marcina 
Dawidowskiego – Dyrektora Wydziału Projektów Inwestycyjnych Urzędu 
Miejskiego, Komisja 6 głosami za – jednogłośnie - przyjęła i pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały – zawarty w druku nr 1169 - bez 
poprawek. Opinia Nr 37-1/426/4/2022 
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PUNKT – 4.1. 
Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały RMG zmieniającej uchwałę w 
sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska – Druk nr 1170.  
Przedstawia: Pani Izabela Kuś – Skarbnik Miasta Gdańska 
 
Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
27 stycznia 2022 r. – sprawa BRMG.0006.15.2022 
 
Pani Agnieszka Rawa - Główny Specjalista w Wydziale Budżetu Miasta i 
Podatków Urzędu Miejskiego  
Referując przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w Druku Nr 1170 powiedziała 
m.in., że dokonuje się korekty oczywistej omyłki pisarskiej, która nastąpiła w 
trakcie sporządzania projektu uchwały dotyczącej przyjęcia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej i dotyczy zwiększenia kwoty upoważnienia dla Prezydenta Miasta 
Gdańska do zaciągania zobowiązań z tytułu umów, które wynikają z Wieloletniej 
Prognozy Finansowej. W uchwalonej Wieloletniej Prognozie Finansowej była to 
kwota 2 miliony złotych, oczywiście chcemy ją skorygować do wysokości 2 
miliardów złotych. I to wszystko, jeśli chodzi o tą uchwałę. Dziękuję i proszę o 
pozytywną opinię. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję. Głosów w dyskusji nie widzę, przechodzimy do głosowania. 
 

Ustalenia: Opinia Komisji 
 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały 
RMG zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Miasta Gdańska – Druk nr 1170.   
 
Głosowanie: 

Lp. Nazwisko i imię Za Przeciw Wstrzymujący się 
1. Dzik Piotr Za X X 
2. Strzelczyk Elżbieta X X Wstrzymała się 
3. Koralewski Kazimierz X X Wstrzymał się 
4. Owczarczak Agnieszka Za X X 
5. Hajduk Michał Za X X 
6. Rabenda Karol X X X 
7. Śpiewak-Dowbór Cezary Za X X 

Po wysłuchaniu informacji i wyjaśnień przedstawionych przez Panią Agnieszkę 
Rawę - Głównego Specjalistę w Wydziale Budżetu Miasta i Podatków Urzędu 
Miejskiego, Komisja 4 głosami za, przy 0 głosach przeciwnych i 2 głosach 
wstrzymujących się - przyjęła i pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
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projekt uchwały – zawarty w druku nr 1170 - bez poprawek. Opinia Nr 37-
1/427/5/2022 

 
PUNKT – 4.2. 

Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały RMG zmieniającej uchwałę w 
sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie miasta Gdańska – 
Druk nr 1172.  
Przedstawia: Pani Olga Goitowska – Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej 
 

Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
27 stycznia 2022 r. – sprawa BRMG.0006.17.2022 
 

Pani Olga Goitowska – Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej 
Referując przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w Druku Nr 1172 powiedziała 
m.in., że w kontekście regulaminu zmieniamy kwestię związaną ze sposobem 
zgłaszania lokalizowania miejsca gromadzenia odpadów. Ostatnią nowelizacja 
ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach dała nam ta możliwość, stąd 
zapisy tak naprawdę, które już mieliśmy, które funkcjonują na terenie miasta 
Gdańska, ale były one umieszczone w kolejnej uchwale, czyli mówimy o uchwale 
w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług, tym samym były 
wymogi związane z lokalizowaniem, ze zgłaszaniem miejsc gromadzenia odpadów, 
były one fakultatywne. Dzięki zmianie ustawy o utrzymaniu czystości i porządku 
możemy wpisać to wprost w Regulamin utrzymania czystości i porządku, stąd 
wymogi w tym zakresie staną się obligatoryjne i będą obowiązywały wszystkich 
właścicieli nieruchomości. Czyli tak naprawdę przenosimy zapisy funkcjonujące 
obecnie na terenie miasta Gdańska, nazwijmy małego regulaminu do tego 
regulaminu, który jest aktem prawa miejscowego. To jest jedna kwestia. 
 
Kolejną kwestią, którą uwzględniliśmy w projekcie to są rzeczy, z którymi już mamy 
do czynienia w mieście a wpisujemy je wprost w regulamin, czyli mamy do 
czynienia z pojemnikami podziemnymi i określamy sposób zagospodarowania 
miejsca wokół takich pojemników, żeby usługa mogła być świadczona w pełni, czyli 
mówimy o pojemnikach typu Moloki i należy zapewnić twarde podłoża oraz 
przestrzeń nad takimi pojemnikami, żeby odbiór mógł się odbyć bez problemów. 
Ostatnie tez kontrole kompostowników dały nam informację zwrotną, że zapis, 
który mieliśmy w uchwale mówiący o tym, że kompostownik powinien być 
zadaszony z zewnątrz, nie do końca ma swój sens, stąd chcieliśmy to zmienić w 
związku z czym kompostownik ma być szczelny od dołu, i nie musi być zadaszony.  
 
Nową rzeczą, którą umieszczamy w regulaminie, jest to efekt wyroku 
Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego, który na podstawie decyzji, które 
wydajemy, czyli orzekające opłatę podwyższoną przy stwierdzeniu braku 
selektywnej zbiórki jakby stwierdzono, że nie mamy w swoim prawie określonej 
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kwestii incydentalności, czyli jak często może dojść do stwierdzenia braku 
selektywnej zbiórki, aby taka decyzja mogła zostać wydana.  
Stąd tutaj umieszczamy w regulaminie takie zapisy i mamy dwa warianty, dwie 
sytuacje w momencie, kiedy firma wywozowa, która przyjedzie do miejsca 
gromadzenia odpadów stwierdzi, że odpady są niewłaściwie posortowane, 
określamy, że jeżeli odpady, które gdzieś tam są niewłaściwe w danym pojemniku, 
ale można je po prostu szybko wziąć i przerzucić do odpowiedniego pojemnika, co 
też często robią formy wywozowe, to wówczas firma nie stwierdza braku 
selektywnej zbiórki tylko odbiera jako segregowane, może to szybko 
przesortować. Natomiast druga kwestia dotycząca stricte postepowań 
administracyjnych, czyli jeżeli stwierdzimy raz na 6 miesięcy brak takiej selektywnej 
zbiórki również postepowanie nie będzie wszczynane. Czyli tak naprawdę 
określamy w uchwale to, co już tak naprawdę w praktyce stosujemy. To jest 
wszystko, jeśli chodzi o ten projekt uchwały. Dziękuję. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję. Dziękuję za zrozumienie, bo tu też trzeba być takim wyrozumiałym. 
Natomiast co do kompostowników, uważam wręcz przeciwnie one w ogóle nie 
powinny być zakrywane.  
 
Pani Olga Goitowska – Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej 
Dokładnie, a mieliśmy niestety taki zapis, że powinny być zadaszone, więc to 
zmieniamy. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Gdyby był zadaszony, to wtedy nie jest to kompostownik, a woda jest potrzebna 
do przemiany tych odpadów w kompost.  
Czy są głosy w dyskusji? Nie ma, przechodzimy do głosowania. 
 

Ustalenia: Opinia Komisji 
 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały 
RMG zmieniającej uchwałę w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku 
na terenie miasta Gdańska – Druk nr 1172.  
 
Głosowanie: 

Lp. Nazwisko i imię Za Przeciw Wstrzymujący się 
1. Dzik Piotr Za X X 
2. Strzelczyk Elżbieta Za X X 
3. Koralewski Kazimierz Za X X 
4. Owczarczak Agnieszka Za X X 
5. Hajduk Michał Za X X 
6. Rabenda Karol X X X 
7. Śpiewak-Dowbór Cezary Za X X 
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Po wysłuchaniu informacji i wyjaśnień przedstawionych przez Panią Olgę 
Goitowską – Zastępcę Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej Urzędu 
Miejskiego oraz przeprowadzonej dyskusji, Komisja 6 głosami za – jednogłośnie 
- przyjęła i pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały – 
zawarty w druku nr 1172 – bez poprawek. Opinia Nr 37-11/428/6/2022 
 

PUNKT – 4.3. 
Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały RMG zmieniającej uchwałę w 
sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 
odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 
odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi – Druk nr 1173. 
Przedstawia: Pani Olga Goitowska – Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej 
 

Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
27 stycznia 2022 r. – sprawa BRMG.0006.18.2022 
 

Pani Olga Goitowska – Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej 
Referując przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w Druku Nr 1173 powiedziała 
m.in., że w tym projekcie uchwały przenosimy wszystko to, co miało miejsce 
właśnie z kwestią zgłaszania miejsca gromadzenia odpadów i tutaj to jest po 
prostu wykreślane. Kolejna zmiana dotyczy umożliwienia częstszego odbierania 
surowców ze Śródmieścia Gdańska. Jest to taki teren, który niestety z uwagi na 
ograniczone miejsce, przede wszystkim w zakresie ilości pojemników jakie 
możemy umieścić w takim miejscu, bardzo często dochodzi do przesypów i 
wizerunkowo nie wygląda to estetycznie, stąd chcielibyśmy usankcjonować 
możliwość częstszego odbioru odpadów właśnie z tego terenu miasta.  
 
Kolejną kwestią, która ma również odzwierciedlenie w poprzedniej uchwale, czyli 
mówimy o tym w jaki sposób będą odbierane i jakim sprzętem właśnie pojemniki 
półpodziemne. Tutaj określamy, że mówimy o HDS. Dookreślamy również sposób 
odbierania z tych pojemników, w momencie, gdy zostanie stwierdzony brak 
selektywnej zbiórki. Tutaj rozdzielmy wyraźnie, że odpady, które są odbierane w 
pojemnikach oraz kontenerach. Odbiór takich odpadów, dla których stwierdzono 
brak selektywnej zbiórki odbierane są przy następnym możliwym odbiorze 
odpadów resztkowych. Natomiast właśnie dla pojemników półpodziemnych oraz 
praso kontenerów, które też coraz częściej znajdują się na terenie miasta z uwagi 
na to, że one muszą zostać opróżnione i dopiero po opróżnieniu zauważamy, że 
doszło do braku selektywnej zbiórki, to ten dzień staje się tym dniem, w którym 
one są odbierane jako zmieszane, to też uszczegóławiamy.  
 

I ostatnia zmiana. Ostatnia nowelizacja o utrzymaniu czystości i porządku w gminie 
określiła wyraźnie, że gminy mają obowiązek realizowania swoich zadań i 
zagospodarowania odpadów komunalnych zgodnie z hierarchią, a taki zapis 
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mieliśmy w naszym regulaminie i stąd, żeby nie powielać tych zapisów on zostaje 
po prostu wykreślony. Dziękuję, z mojej strony to wszystko. Proszę o pozytywną 
opinię. 
 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję. jak już jesteśmy przy tych drukach i jest to ostatni Pani druk chciałbym 
bardzo pochwalić firmę obsługującą wywozową rejon VI. Naprawdę bardzo, 
bardzo dobrze się sprawdza, mieszkańcy są zadowoleni, bardzo regularnie i 
sprawnie firma wywiązuje się ze swoich obowiązków. Proszę przekazać firmie, że 
mieszkańcy i ja jesteśmy bardzo zadowoleni z jej usług.  
 

Pani Olga Goitowska – Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej 
Oczywiście, że przekażę, pochwały bardzo chętnie. 
 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Rozmawiałem z wieloma mieszkańcami i rozmawiam i są zadowoleni. Natomiast 
jeśli chodzi o Punkty Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych (PSZOK) jak 
przebiega ich budowa? 
 

Pani Olga Goitowska – Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej 
Przy ul. Elbląskiej jest w trakcie budowy. Nie wiem, czy już został ogłoszony 
przetarg na wyposażenie przy ul. Elbląskiej, natomiast to jest kwestia czasu, 
prawdopodobnie uruchomienie w połowie tego roku. Natomiast z uwagi 
komplikacje, mówimy o PSZOK przy ul. Meteorytowej, to tam jest kłopot innego 
typu, niestety najprawdopodobniej dojdzie bądź już doszło do zerwania umowy z 
wykonawcą dla tego PSZOK, stąd będziemy ponawiać przetarg na wybór 
wykonawcy. 
 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Ale dalej realizujemy? 
 

Pani Olga Goitowska – Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej 
Tak, dalej realizujemy, tutaj absolutnie nie odchodzimy od tego pomysłu. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję, przepraszam, ale mnie to interesuje.  
Czy są głosy w dyskusji? Nie ma, przechodzimy do głosowania. 
 

Ustalenia: Opinia Komisji 
 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały RMG 
zmieniającej uchwałę w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w 
zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 
zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości 
opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi – Druk nr 1173. 
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Głosowanie: 

Lp. Nazwisko i imię Za Przeciw Wstrzymujący się 
1. Dzik Piotr Za X X 
2. Strzelczyk Elżbieta Za X X 
3. Koralewski Kazimierz Za X X 
4. Owczarczak Agnieszka Za X X 
5. Hajduk Michał Za X X 
6. Rabenda Karol X X X 
7. Śpiewak-Dowbór Cezary Za X X 

 
Po wysłuchaniu informacji i wyjaśnień przedstawionych przez Panią Olgę 
Goitowską – Zastępcę Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej Urzędu 
Miejskiego oraz przeprowadzonej dyskusji, Komisja 6 głosami za – jednogłośnie 
- przyjęła i pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały – 
zawarty w druku nr 1173 – bez poprawek. Opinia Nr 37-11/429/7/2022 
 
 

PUNKT – 5. 
Rozpatrzenie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie uregulowania stanu 
prawnego lokalu mieszkalnego zlokalizowanego przy ul. Niecałej w Gdańsku.  
Przedstawia: Pan Piotr Kryszewski – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 
 
Anonimizacja danych osób fizycznych zgodnie z ustawą z dnia 10 maja 2018  
r.  o ochronie danych osobowych: (Dz. U. 2019, poz.1781)  
 
Pismo: WGK-II.7142.191.2021.GM. 3319689 z 09.12.2021 r. stanowi załącznik nr 4 do 
protokołu. 
 
Opinia Nr 37-1/430/8/2022 
 

PUNKT – 6. 
Rozpatrzenie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie uregulowania stanu 
prawnego lokalu mieszkalnego zlokalizowanego przy ul. Chrobrego w Gdańsku.  
Przedstawia: Pani Mirella Doszczak - Kierownik Referatu Lokalowego w Wydziale 
Gospodarki Komunalnej  
 

Anonimizacja danych osób fizycznych zgodnie z ustawą z dnia 10 maja 2018  
r.  o ochronie danych osobowych: (Dz. U. 2019, poz.1781)  
 
Pismo: WGK-II.7123.103.2021.IK. 3319705 z 09.12.2021 r. stanowi załącznik Nr 5 do 
protokołu. 
 
Opinia Nr 37-1/431/9/2022 
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PUNKT – 7. 
Rozpatrzenie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie uregulowania stanu 
prawnego lokalu mieszkalnego zlokalizowanego przy ul. Łąkowej w Gdańsku.  
Przedstawia: Pani Mirella Doszczak - Kierownik Referatu Lokalowego w Wydziale 
Gospodarki Komunalnej  

 

Anonimizacja danych osób fizycznych zgodnie z ustawą z dnia 10 maja 2018  
r.  o ochronie danych osobowych: (Dz. U. 2019, poz.1781)  
 
Pismo: WGK-II.7124.39.2021.IK. 3319716 z 15.12.2021 r. stanowi załącznik Nr 6 do 
protokołu. 
 
Opinia Nr 37-1/432/10/2022 
 

PUNKT – 7.1. 
Rozpatrzenie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie uregulowania stanu 
prawnego lokalu mieszkalnego zlokalizowanego przy ul. Śniadeckich 11 w Gdańsku.  
Przedstawia: Pani Mirella Doszczak - Kierownik Referatu Lokalowego w Wydziale 
Gospodarki Komunalnej  
 

Anonimizacja danych osób fizycznych zgodnie z ustawą z dnia 10 maja 2018  
r.  o ochronie danych osobowych: (Dz. U. 2019, poz.1781)  
 
Pismo: WGK-II.7142.44.2021.JK. 3346035 z 31.12.2021 r. stanowi załącznik Nr 7 
do protokołu. 
 

Opinia Nr 37-1/433/11/2022 
 

PUNKT – 7.2. 
Rozpatrzenie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie uregulowania stanu 
prawnego lokalu mieszkalnego zlokalizowanego przy ul. Łęczyckiej 21B w Gdańsku.  
Przedstawia: Pani Mirella Doszczak - Kierownik Referatu Lokalowego w Wydziale 
Gospodarki Komunalnej  
 

Anonimizacja danych osób fizycznych zgodnie z ustawą z dnia 10 maja 2018  
r.  o ochronie danych osobowych: (Dz. U. 2019, poz.1781)  
 
Pismo: WGK-II.7124.76.2020.IK.3349085 z 18.01.2022 r. stanowi załącznik Nr 8 do 
protokołu. 
 

Opinia Nr 37-1/434/12/2022 
 

 



19 
 
 

 
PUNKT – 7.3. 

Rozpatrzenie wniosku Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie uregulowania stanu 
prawnego lokalu mieszkalnego zlokalizowanego przy ul. Wolności 12 w Gdańsku.  
Przedstawia: Pani Mirella Doszczak - Kierownik Referatu Lokalowego w Wydziale 
Gospodarki Komunalnej  
 

Anonimizacja danych osób fizycznych zgodnie z ustawą z dnia 10 maja 2018  
r.  o ochronie danych osobowych: (Dz. U. 2019, poz.1781)  
 
Pismo: WGK-II.7123.106.2021.IK.3353181z 19.01.2022 r. stanowi załącznik Nr 9 do 
protokołu. 
 

Opinia Nr 37-1/435/13/2022 
 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Wyczerpaliśmy wszystkie punkty dotyczące uregulowania stanu prawnego lokali. 
Proszę pozdrowić wszystkich, którym żeśmy dzisiaj, jak gdyby zrobili dobry 
uczynek. Wszystkim się to należało, spłacają zadłużenia, ludzie różne problemy 
mają, niektórzy chorzy, chore dzieci. Proszę pozdrowić ich wszystkich. Dziękujemy 
bardzo Pani Kierownik, pozdrawiamy i Pani też życzymy zdrowia. 
 

Pani Mirella Doszczak - Kierownik Referatu Lokalowego w Wydziale 
Gospodarki Komunalnej  
Dziękuję bardzo. Do widzenia. 
 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję. przechodzimy do następnego punktu obrad Komisji. 
 

PUNKT – 8. 
Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji za 2021 rok. 
Przedstawia: Piotr Dzik - Przewodniczący Komisji 

 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Szanowni Radni, wszyscy dostaliście sprawozdanie z działalności naszej Komisji 
za 2021 rok. Sprawozdanie w działalności Komisji za 2021 rok stanowi 
załącznik nr 10 do protokołu.  
 

Wiceprzewodnicząca Elżbieta Strzelczyk 
Prawda, otrzymaliśmy sprawozdanie. 
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Przewodniczący Piotr Dzik 
Czy są jakieś uwagi do sprawozdania? Proszę Pan Radny Koralewski. 
 

Radny Kazimierz Koralewski – członek Komisji 
Rzetelne sprawozdanie Panie Przewodniczący, nie mam uwag. 
 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Nie ma więcej uwag. Przegłosujemy przyjęcie sprawozdania. 
Chciałbym w naszym imieniu bardzo podziękować Pani Elżbiecie za naszą 
współpracę za 2021 rok, Pani Elu dziękujemy w imieniu wszystkich. Uważam, że 
Pani Ela bardzo skrupulatnie i bardzo dobrze obsługuje naszą Komisję. 
Wystąpimy dla pani Eli o podwyżkę. 
 

Głosowanie  przyjęcia sprawozdania za 2021 rok: 
Lp. Nazwisko i imię Za Przeciw Wstrzymujący się 

1.  Dzik Piotr Za X X 
2.  Strzelczyk Elżbieta Za X X 
3.  Koralewski Kazimierz Za X X 
4.  Owczarczak Agnieszka Za X X 
5.  Hajduk Michał Za X X 
6.  Rabenda Karol X X X 
7.  Śpiewak-Dowbór Cezary Za X X 

Radny Cezary Śpiewak Dowbór- członek Komisji 
Jestem za sprawozdaniem, za podziękowaniem dla Pani Eli i za wystąpieniem o 
podwyżkę dla Pani Eli. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję panie Przewodniczący. Do sprawy podwyżki powrócimy. 
 

PUNKT – 9. 
Przyjęcie planu pracy Komisji na 2022 rok. 
Przedstawia: Piotr Dzik - Przewodniczący Komisji 
 

Przewodniczący Piotr Dzik 
Szanowni Radni, wszyscy dostaliście plan pracy naszej Komisji na 2022 rok. Przy 
planie pracy powiem tak. Życzyłbym sobie, żebyśmy mogli w tym 2022 roku 
odwiedzić nasze spółki, bardzo chciałbym odwiedzić Saur Neptun Gdańsk, 
odwiedzić Gdańską Infrastrukturę Wodno-Kanalizacyjną, zobaczyć inwestycje 
jak spalarnię, zrobić takie wyjazdowe posiedzenie, bardzo nam tego brakuje. 
Myślę, że jak Bozia da, to może będziemy mogli i wtedy umieścimy te tematy w 
posiedzeniach. Co o tym myślicie?  Plan pracy Komisji za 2022 rok stanowi 
załącznik nr 11 do protokołu. 
 
Radny Kazimierz Koralewski – członek Komisji  
Wierzę, że to się uda Panie Przewodniczący.  
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Przewodniczący Piotr Dzik 
I na to liczyłem. Uważam, że się sytuacja poprawi. Nawet nie patrzyłem dzisiaj, ile 
było zakażeń, aż się boję patrzeć, bo jak wczoraj przejeżdżałem przy szpitalu 
kolejowym, i w innych pięciu punktach widziałem kolejki do badań, to pomyślałem 
sobie, że dwa lata temu nie było tak źle jak teraz. 
Przegłosujemy teraz przyjęcie planu pracy Komisji na 2022 rok. 
 
Głosowanie: 

Lp. Nazwisko i imię Za Przeciw Wstrzymujący się 
1.  Dzik Piotr Za X X 
2.  Strzelczyk Elżbieta Za X X 
3.  Koralewski Kazimierz Za X X 
4.  Owczarczak Agnieszka Za X X 
5.  Hajduk Michał Za X X 
6.  Rabenda Karol X X X 
7.  Śpiewak-Dowbór Cezary Za X X 

 

PUNKT – 10. 
Sprawy bieżące, wolne wnioski, korespondencja. 
 
Przewodniczący Piotr Dzik 
Dziękuję bardzo. Porządek obrad został wyczerpany.  
 

Sprawdzę listę obecności członków Komisji na zakończenie posiedzenia.  
Lp. Nazwisko i imię Stanowisko Zakończenie 

obrad   
1.  Dzik Piotr Przewodniczący Obecny 
2.  Strzelczyk Elżbieta Wiceprzewodnicząca Obecna 
3.  Koralewski Kazimierz Członek Komisji Obecny 
4.  Owczarczak Agnieszka Członek Komisji Obecna 
5.  Hajduk Michał Członek Komisji Obecny 
6.  Rabenda Karol Członek Komisji Nieobecny 
7.  Śpiewak-Dowbór Cezary Członek Komisji Obecny 

 

Przykro, że Pan Radny Rabenda nie mógł się połączyć. Zamykam 37 
posiedzenie Komisji. Życzę jeszcze raz zdrowia wszystkim, do zobaczenia na 
sesji w czwartek w trybie online. Na zakończenie mogę powiedzieć, że nie jest 
wesoło, mogę powiedzieć też o branży swojej, jest bardzo źle. 
Na tym posiedzenie zostało zakończone - godz. 10:50. 
 

Przewodniczący 
Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej RMG 

 
/-/ Piotr Dzik  

Protokół sporządziła: 
 
/-/ Elżbieta Wajs-Deyck 


